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Beantwoording raadsvragen mei 2020

Agenda-punt Omschrijving Partij Partijlid Inleiding en vraag Antwoord

0 Vragenronde D66 Dhr. De Heer

De Corona crisis heeft verstrekkende gevolgen, te veel om te beschrijven. D66 wil graag wat
dieper inzomen op de financiële gevolgen voor de gemeente Woensdrecht. Het is natuurlijk
koffiedikkijken en D66 beseft ook dat het college niet in de toekomst kan kijken. Echter vraagt deze
tijd ook om het hebben van een visie, een visie die ingaat op de tijd na Corona. Hopelijk een tijd
waarin de volksgezondheid stabiel is, de economie weer gaat draaien en de inwoners van onze
gemeente weer terug naar ‘normaal’ kunnen.

D66 vraagt zich af wat deze visie is. Hoe ziet het college de periode na de crisis voor zich. De
verwachting is dat deze crisis een flink gat slaat in de begroting van de gemeente. Hierin staat
Woensdrecht niet alleen, maar wat gaat het college beslissen als de financiën niet meer toereikend
zijn om alle voorgenomen ambities te kunnen betalen.
D66 vraagt zich dan ook af welke ambities/plannen/beleid het college mogelijk niet uit gaat voeren
nu deze crisis de gemeente financieel flink raakt en de landelijke overheid eventueel niet meer
compenseert?

Beantwoording gaat via de Corona-lijn

0 Vragenronde D66 Dhr. De Heer

Onderwerp: parkeren van vrachtwagens ter hoogte van de carpoolplaats.
Al verschillende keren is er door D66 en omwonende melding gemaakt van geparkeerde
vrachtwagens op de weg naast de carpoolplaats. Vanwege het nieuwe parkeerverbod is dat niet
toegestaan, echter blijkt het niet duidelijk te zijn. Het zorgt voor onveilige situaties en D66 vindt dat
er maatregelen genomen moeten worden.
Wat gaat het college voor maatregelen nemen om ervoor te zorgen dat er geen vrachtwagens
meer parkeren?

Het bord zal verhangen worden.

5
Wijzigingsvoorstel
programmabegroting 2020 en
eerste prognose rapportage

CDA Dhr. de Vos

Voor 2020 wordt een positief rekeningsresultaat geprognotiseerd van EUR 120.339,-
a. Kunt u bevestigen dat dit resultaat geen rekening houdt met de financiele impact vanwege het
Corona virus. Waarom wordt dit niet in de risico-paragraaf mee opgenomen?
Voor 2020 wordt een positief rekeningsresultaat geprognotiseerd van EUR 120.339,-
a. Kunt u bevestigen dat dit resultaat geen rekening houdt met de financiele impact vanwege het
Corona virus. Waarom wordt dit niet in de risico-paragraaf mee opgenomen?
b. Op welke manier en wanneer verwacht het college deze impact in kaart te hebben?

Winstneming tbv plan Noordrand wordt naar voor gehaald.
c. In hoeverre zijn hier nog zekerheden/onzekerheden?

In het aangepaste wijzigingsvoorstel voor de programmabegroting 2020 is in de onderdelen ‘Inleiding’, ‘Doelstelling en effect’
en ‘Risico’s en onzekerheden’ expliciet vermeld dat dit voorstel en het daaruit voortvloeiende geprognotiseerde resultaat over
2020 nog geen rekening houdt c.q. kan houden met de impact van corona. Tevens wordt vermeld dat de mogelijke impact voor
het eerst zal worden geschetst en vertaald in de 2e Prognoserapportage 2020 en de Perspectievennota 2021 e.v. De
betreffende zinsneden zijn in het voorstel voorzien van een gele markering.                                                                          De
winstneming die naar voren wordt gehaald in het plan de Noordrand is voornamelijk afkomstig uit de extra verkoop van 9
kavels. Hiervan is de koopovereenkomst door de kopende partij akkoord bevonden en zal op korte termijn worden
ondertekend.

7 Wijziging verordening
commissie bezwaarschriften Akt Dhr.

Mathijssen

1. In de inleiding is een verwijzing opgenomen naar artikel 7:14 van de Algemene wet
bestuursrecht. Volgens AKT is deze verwijzing onjuist en hoort dit te zijn artikel 7:13. Is dat juist?
2. Wie ziet toe op de juiste toepassing van artikel 13 van de verordening?

1.            Dat is juist. Een gewijzigde versie is inmiddels naar uw griffie verzonden.
2.            Aangezien de commissieleden allen afkomstig zijn van buiten de gemeente Woensdrecht zal de onpartijdigheid van
de leden niet snel in het geding zijn. De leden dienen zelf te bepalen of er onverhoopt toch sprake is van een situatie die
invloed heeft op hun onpartijdigheid. Uiteindelijk zijn de bestuursorganen waar de commissie voor adviseert verantwoordelijk
dat het advies op een juiste wijze tot stand komt. Een gebrek op dit punt heeft gevolgen voor het besluit dat wordt genomen
naar aanleiding van het advies. De burgemeester voert jaarlijks naar aanleiding van het verslag van de commissie een gesprek
met de leden. Tot op heden is niet gebleken dat één van leden wegens persoonlijke omstandigheden niet kon adviseren over
een bezwaarschrift.

7 Wijziging verordening
commissie bezwaarschriften PvdA Mevr. de

Koning
Bestaat de commissie uit interne of externe leden i.v.m. de neutraliteit? De slager keurt ook niet
zijn eigen vlees. De commissie bestaat uit externe leden.

8.A.1
RWB conceptverslag van de
vergadering van 13 februari
met de afsprakenlijst

CDA Dhr. de Vos

Uit het imago-onderzoek van de RWB blijkt dat de RWB verbindend en omgevingsbewust is De
scores vanuit stakeholders op gebied van de kernwaarden ondernemend, flexibel, inspirerend en
resultaatgericht zijn zeer matig. Tevens is de afstand tussen contactambtenaren van gemeente tot
de RWB erg groot.

a. Kunt u aangeven welke stakeholders hier zijn bevraagd?

Het betreft een kwalitatief onderzoek ter ondersteuning van het lopend communicatieplan. Er zijn regiobreed in totaal 20
interviews gehouden met leden van het strategisch beraad en het algemeen bestuur, wethouders, gemeentesecretarissen bij
de RWB betrokken ambtenaren. Extern zijn REWIN en provincie Noord-Brabant via een interview bevraagd. Daarnaast zijn
alle contactenambtenaren op de relevante beleidsterreinen met een schriftelijke enquête gepolst.

8.A.1
RWB conceptverslag van de
vergadering van 13 februari
met de afsprakenlijst

CDA Dhr. de Vos b. Wordt door ambtenaren vanuit Woensdrecht bevestigd dat de afstand tussen RWB ook groot is?

Nee, integendeel, Woensdrechtse ambtenaren ervaren het contact met de RWB als zeer positief. De RWB is goed bereikbaar
en hun medewerkers zijn altijd bereid om mee te denken en te werken.
Op dit punt kunnen wij ons daarom niet herkennen in de resultaten.

8.A.1
RWB conceptverslag van de
vergadering van 13 februari
met de afsprakenlijst

CDA Dhr. de Vos c. Kunt u ons terugkoppeling geven welke acties worden ingezet en wanneer?

De RWB laat ons weten dat de ervaring leert dat de betrokkenheid van gemeentelijke ambtenaren sterk samen hangt met het
belang dat de betreffende gemeente bestuurlijk hecht aan samenwerking op bepaalde onderwerpen. Het middenmanagement
speelt een belangrijke rol in het creëren van mogelijkheden (tijd) voor ambtenaren voor deelname aan regionale opgaven. Niet
alleen het bijwonen van overleggen is nodig om “bij te blijven”, ook een actieve inzet aan de totstandkoming van regionale
plannen en andere producten is noodzakelijk. Door RWB en gemeentesecretarissen is in september voor dat management
een bijeenkomst georganiseerd, waarin de bestuurlijke koplopers en (vice-)voorzitter het belang van de regionale opgaven op
het gebied van Economie, Arbeidsmarkt, Mobiliteit en Ruimte hebben toegelicht. Een dergelijke bijeenkomst over “waar staan
we nu”, “wat is nog nodig” staat voor het najaar op het programma.

Wat helpt voor de betrokkenheid is dat de opgaven uit het Actieprogramma RWB, in samenspraak met o.a. gemeenten, steeds
concreter worden. Dit maakt dat duidelijker wordt voor gemeenten welke opgaven ook direct voor hen relevant zijn. Daarnaast
werken de themaregisseurs aan uitbreiding van hun netwerk binnen de gemeenten. Zij bezoeken het middenmanagement van
de gemeenten, waardoor wederzijds meer inzicht ontstaat in de gezamenlijke agenda’s en mogelijkheden voor inzet van
middelen.

Qua communicatie wordt per doelgroep gedifferentieerd. Naast bestaande gremia als de website, nieuwsbrief, LinkedIn,
overzicht lopende taken, begroting & jaarrekening in één oogopslag, wordt er extra ingezet op themacafés. Hierin wordt op een
informele manier stil gestaan bij actuele thema’s die regionaal spelen. Hierbij wordt breed uitgenodigd en zijn ook raadsleden
en ambtenaren van harte welkom. De eerste bijeenkomst in het teken van “regionale werklocaties” is helaas in verband met
Corona uitgesteld naar september.

8.A.1
RWB conceptverslag van de
vergadering van 13 februari
met de afsprakenlijst

CDA Dhr. de Vos
d. Grensoverschrijdende opgaven aanpakken wordt volgens de bevraagden gezien als een
belangrijke doelrichting. Welke samenwerkingsverbanden wil de RWB met versterken? Welke
vindt Woensdrecht prioritair?

De opgaven van RWB zijn per definitie (gemeente)grensoverschrijdend. RWB steekt in op het aangaan van allianties op basis
van gezamenlijke opgaven en doelen. Zowel binnen de regio als daarbuiten. Denk binnen de regio bijvoorbeeld aan de
concepten “sterke steden” en “vitaal platteland”. Buiten de regio: met Hart van Brabant wordt, via de regiodeal,  gewerkt aan
een versterking van de slimme logistiek en duurzame productie (MidWest Makes & Moves). Richting Zeeland en Zuid-Holland
zoeken we onder meer samenwerking op het gebied van mobiliteit (Corridor Rotterdam – Antwerpen), maar ook in het kader
van de Zuidwestelijke Delta . Op economisch gebied zijn er tal van samenwerkingskansen (Biobased/Agro, maar ook
logistiek). Verder wordt actief de relatie gezocht met Vlaanderen en de stad Antwerpen. Ook hier liggen samenwerkingskansen
op het gebied van onder meer mobiliteit, arbeidsmarkt en in de verbinding van de havens. Kortom: samenwerking wordt met
een groot scala van organisatie en partijen gezocht, op basis van thema’s en actualiteit. Daarbij kijken we ook buiten de ons
aangrenzende regio’s naar andere delen van de provincie en Nederland.
De samenwerkingsverbanden die voor Woensdrecht prioriteit hebben zijn diegene die aansluiten bij onze lokale agenda.
Daarbij moeten we ons echter beseffen dat de verschillende samenwerkingen bijdragen aan de economische agenda van
West-Brabant en dat onderwerpen als Maintenance baat hebben bij andere (top)sectoren.

8.A.15 Corona uitbraak diverse
brieven CDA Dhr. de Vos

a. Hoeveel bedrijven in Woensdrecht hebben zich momenteel aangemeld voor de regeling
werktijdverkorting ikv Covid19?
b. Hoeveel inwoners hebben in het kader van Covid19 een tijdelijke WW-uitkering?
c. Hoeveel ZZP'ers hebben een tijdelijke overbruggingsregeling zelfstandig ondernemers
aangevraagd? Wij vernemen dat het aanvraagproces vrij complex zou zijn. Gezien de urgentie
voor veel zelfstandigen vragen wij of het aanvraagproces door BWB niet complexer is opgezet dan
landelijk werd voorgesteld. Heeft u inzicht in de verwerkingstijd?
d. Zijn er in Woensdrecht al bedrijven die een faillissement hebben aangevraagd in het kader van
Covid19?

Beantwoording gaat via de Corona-lijn

8.A.20
Raadsinformatienota
Verlenging uitstel betalen
toeristenbelasting.pdf

D66 Dhr. De Heer

Deze nota geeft uitleg over de betalingsregelingen toeristenbelasting voor de rest van het jaar
2020. Voor het huisvesten van arbeidsmigranten gelden weer andere regelingen. In de laatste
alinea van deze raadsinformatienota kunnen ondernemers achteraf besluiten gebruik te maken
van de Forfait regeling die onze verordening kent.
Ondernemers die beroepsmatig arbeidsmigranten huisvesten, verrekenen die nog steeds
standaard per maand hun verschuldigde belasting?

Ja. Ondernemers ontvangen in januari hun voorlopige aanslag. Zij mogen het bedrag in 11 termijnen betalen. Ondernemers
hebben de bijdragen in februari en maart betaald. Voor huisvesters van arbeidsmigranten verandert er niets. Zij betalen van
april t/m december de resterende 9 termijnen. De overige ondernemers ontvangen uitstel van betaling tot 2021 voor de
resterende 9 maanden.

8.A.20
Raadsinformatienota
Verlenging uitstel betalen
toeristenbelasting.pdf

D66 Dhr. De Heer Wordt de forfait regeling enkel gebruikt door ondernemers die beroepsmatig arbeidsmigranten
huisvesten? Nee. Artikel 6 van de verordening geeft alle ondernemers de mogelijkheid van de forfaitaire grondslag gebruik te maken.

8.A.20
Raadsinformatienota
Verlenging uitstel betalen
toeristenbelasting.pdf

D66 Dhr. De Heer Zijn er ondernemers die een deel van hun belastingverplichtingen in 2020 betalen, terwijl ze een
ander deel pas in 2021 voldoen na een definitieve opgave over heel 2020?

Met de nieuwe coulance-maatregel geldt dat voor alle ondernemers behalve de huisvesters van arbeidsmigranten. Uitstel van
betaling geldt tot 2021.

8.A.20
Raadsinformatienota
Verlenging uitstel betalen
toeristenbelasting.pdf

D66 Dhr. De Heer Hoeveel ondernemers hebben over 2019 gebruik gemaakt van de forfait regelingen van de
verordening?

Een schatting is dat 15 ondernemers gebruik maken van de forfaitaire regeling. De opbrengst toeristenbelasting 2019 bestaat
voor 52 procent uit forfaitaire bedragen. De overige 48 procent is op basis van werkelijk aantal overnachtingen.

8.A.20
Raadsinformatienota
Verlenging uitstel betalen
toeristenbelasting.pdf

D66 Dhr. De Heer Hoeveel ondernemers hebben tot nu in 2020 gebruik gemaakt van de forfait regelingen van de
verordening? Nog niet bekend.

8.A.21
Provincie Noord-Brabant Brief
raad Begrotingscirculaire
2020.pdf

D66 Dhr. De Heer

Deze brief geeft helder en duidelijk informatie over waar de gemeente aan moet voldoen op het
vlak van een verantwoord financieel huishoudboekje. Omdat er ook enkele nieuwe eisen aan bod
zijn gekomen met betrekking tot achterstallig onderhoud, hebben wij de volgende. Voor hoeveel
zaken is er bij de gemeente Woensdrecht sprake van achterstallig onderhoud? en welke zaken zijn
dat ?

Binnen de gemeente is er op het gebied van wegen, riool, accomodaties en openbare verlichting geen achterstallig onderhoud
dat tot kapitaalvernietiging zal leiden. Voor sportcomplexen is  een MJOP in de maak.

8.A.21
Provincie Noord-Brabant Brief
raad Begrotingscirculaire
2020.pdf

D66 Dhr. De Heer
Voor welke zaken zijn daartoe de verplichte voorzieningen getroffen en in hoeveel gevallen
voldoen die voorzieningen aan de nieuwe norm om de voorziening in één jaar te boeken i.p.v. vier
jaar?

Het MJOP accomodaties is wordt herzien en sportcomplexen wordt dit jaar vastgesteld.
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8.A.22 Verzoek aanpassen
promotieprijs Akt Dhr. de Graaf

1. Waarom stelt het college voor om geen reactie te geven richting de afzender van de brief waarin
voorstellen worden gedaan voor aanpassing van de promotieprijs?
2. Hoe vaak is – in de afgelopen 15 jaar – de promotieprijs toegekend op basis van onder meer de
voorwaarde die is vermeld onder artikel 4, lid 1 sub c van het Reglement Promotieprijs?

1. Op 15 januari 2020 heeft de heer Luijsterburg een verzoek voorgelegd aan de Commissie Woensdrecht Promotieprijs.  Op
19 februari 2020 heeft de heer Luijsterburg een schrijven ontvangen met een toelichting waarom de commissie Woensdrecht
Promotieprijs alsmede het college geen aanleiding zien om het reglement aan te passen. De afgelopen zestien jaar is bij de
toekenning van de prijs een mooie mix ontstaan van  maatschappelijke en economische instellingen. Waarbij niet alleen
rekening is gehouden met regionaal, nationaal of internationaal niveau in promotionele zin maar zeker ook nadrukkelijk op
lokaal niveau
2.  Van de zestien keer dat de promotieprijs is toegekend is deze negen maal toegekend aan een vrijwilligersorganisatie, zes
maal aan een onderneming, éénmaal aan een onderwijsinstelling en éénmaal aan een persoon.

8.A.22 Verzoek aanpassen
promotieprijs PvdA Mevr. de

Koning Wat vindt het college van het verzoek tot aanpassing?

Het college ziet geen aanleiding om het reglement van de Woensdrecht Promotieprijs aan te passen. De leden van de
commissie Woensdrecht  Promotieprijs ondersteunen deze opvatting.  De afgelopen zestien jaar is bij de toekenning van de
prijs een mooie mix ontstaan van  maatschappelijke en economische instellingen. Waarbij niet alleen rekening is gehouden
met regionaal, nationaal of internationaal niveau in promotionele zin maar zeker ook nadrukkelijk op lokaal niveau.

8.A.22 Verzoek aanpassen
promotieprijs CDA Dhr. de Vos

Ik kan me enerzijds wel vinden in het voorstel van de heer Luysterburg om de promotieprijs op te
splitsen in een prijs voor ondernemers en voor vrijwilligers/verenigingen.
Beiden zouden wel op 1 "event" moeten worden uitgereikt, waarbij erkenning en waardering
prevaleert boven een financiële vergoeding.

Het college ziet geen aanleiding om het reglement van de Woensdrecht Promotieprijs aan te passen. De leden van de
commissie Woensdrecht  Promotieprijs ondersteunen deze opvatting.  De afgelopen zestien jaar is bij de toekenning van de
prijs een mooie mix ontstaan van  maatschappelijke en economische instellingen. Waarbij niet alleen rekening is gehouden
met regionaal, nationaal of internationaal niveau in promotionele zin maar zeker ook nadrukkelijk op lokaal niveau.

8.A.3

Motie alle fracties
Drechterland over financiele
bijdrage van Rijk voor
Omgevingswet (2019-46)
aangenomen

CDA Dhr. de Vos

Motie uitvoeringsprogramma omgevingswet (kosten Drechterland EUR 210.000) zonder duidelijke
(financiele) baten. Verzoek aan Eerste Kamer en VNG om financiele bijdrage.
a. Hoe ziet het college dit?

Het zou voor Woensdrecht natuurlijk goed zijn als het Rijk met een financiële bijdrage komt. Voor Woensdrecht geldt echter
dat het begrote budget vooralsnog als voldoende wordt beschouwd. Het is niet zo dat we als gemeente helemaal opnieuw
moeten beginnen als het gaat om uitvoering van omgevingstaken. Ook de Wabo is een wettelijke taak die nu al uitgevoerd
moet worden en daar zijn al jaren structureel middelen voor begroot in Woensdrecht. Het college kan niet meegaan in het
negatieve sentiment in de motie, waarin wordt gesteld dat niet duidelijk is wat de Wet gaat besparen en welk probleem wordt
opgelost.
Gemeenten hebben zelf grote invloed op hoe de Wet wordt uitgevoerd en geïmplementeerd. Het is aan gemeenten zelf om
kansen te pakken die de Wet biedt.

8.A.4 Stadlander werkafspraken
Damoclesbeleid Akt Dhr.

Mathijssen

1. Waarom stelt het college voor om geen reactie te geven op de brief van Stadlander waarin
Stadlander significante opmerkingen maakte over de totstandkoming van het nieuwe
Damoclesbeleid van de gemeente?
2. Met welke externe partijen en omliggende gemeenten heeft de gemeente Woensdrecht haar
nieuwe Damoclesbeleid afgestemd?
3. Welke betekenis hebben – in het licht van het nieuwe Damoclesbeleid - de op 20-11-2017 door
onze burgemeester getekende werkafspraken tussen de gemeenten Bergen op Zoom, Tholen,
Steenbergen, Woensdrecht en woningcorporatie Stadlander?

Hoeven niet in behandeling genomen te worden

8.A.4 Stadlander werkafspraken
Damoclesbeleid D66 Dhr. De Heer Wat is de reactie van het college op deze brief? Hoeven niet in behandeling genomen te worden

8.A.4 Stadlander werkafspraken
Damoclesbeleid CDA Dhr. de Vos

a. Op welke manier heeft gemeente Woensdrecht gereageerd op de kritiek van Stadlander richting
gemeenten vanwege het feit dat zij niet op de hoogte zijn gebracht van het verstrengde Damocles
beleid?
b. Is dit toekomstig te voorkomen?

Hoeven niet in behandeling genomen te worden
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